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Város Képviselő -testülete  
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság 

2051 Biatorbágy, Baross Gábor utca 2/a • Telefon: 06 23 310-174 •Fax: 06 23 310-135 

E-mail: hivatal@biatorbagy.hu •www.biatorbagy.hu        Iktatószám: Sz-29/1/2014 

 

JEGYZŐKÖNYV 

Készült: Biatorbágy Város Képviselő-testülete Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottsága 
2014. január 22. napján (szerdán), 15:00 órakor a Városháza 112. számú helyiségében 
megtartott üléséről. 

Jelen vannak:  

 Sólyomvári Béla, elnök 

 Bartha Lajos, bizottsági tag 

 Dr. Kelemen Gáspár bizottsági tag 

 Dr. Csath Magdolna bizottsági tag 

 Koleszár Kázmér bizottsági tag 
 

 Tarjáni István, polgármester 

 Szakadáti László, alpolgármester 

 dr. Kovács András, jegyző 

 Dr. Révész Zoltán aljegyző 

 Benedek Marianne, adóügyi osztályvezető 

 Czuczor Orsolya, pénzügyi osztályvezető 

 Dobosy Gáborné, vagyongazdálkodási és beruházási osztályvezető 

 Mester László, kommunikációs tanácsadó 

 Piti Gyula, körzeti megbízotti szolgálattól (1. napirendi pontnál) 

 Cseh István, körzeti megbízotti szolgálattól (1. napirendi pontnál) 

 Zsichla Gergely jegyzőkönyvvezető 

Sólyomvári Béla: Köszöntötte a jelenlévőket. Megállapította, hogy a bizottság 4 fővel 
határozatképes. A jegyzőkönyv hitelesítésére Koleszár Kázmér képviselőt kéri fel.  

Az előzetesen kiküldött napirendhez képest a következő változásokat javasolta: kerüljön 
levételre a 3-as, a 17-es, a 18-as, a 19-es és a 22-es napirendek. Az eredeti 14-es –„az 
iskolábajárással összefüggő parkolási lehetőségekről a Szily kastélyban” című napirend – 
elsőként való tárgyalását javasolta.  

Az így módosított napirendet tette fel szavazásra. 

A bizottság 4 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (4 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbiak szerint fogadta el a napirend tárgyalását: 

Napirend: 

1) Az iskolábajárással összefüggő parkolási lehetőségekről a Szily kastélyban 

2) Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzatának aktuális pénzügyi helyzetéről 
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3) Biatorbágy Város Önkormányzatának önköltségszámítási szabályzatáról 

4) Kormányablak kialakításával összefüggő kérdésekről 

5) Tájékoztató borvidék létrehozásának lehetőségeiről 

6) Tájékoztató a rehabilitációs hozzájárulással összefüggő kérdésekről 

7) A polgármesteri hivatal szervezeti és működési szabályzatának módosításáról 

8) A képviselő-testület szervezeti és működési szabályzatának módosításártól 

9) Az önkormányzat vagyonáról, a vagyongazdálkodás és a vagyonhasznosítás 

szabályairól szóló 21/2012.(IX.14.) önkormányzati rendelet módosításáról 

10) Az óvodaépítés lehetséges helyszíneiről 

11) Az önkormányzat hirdetőtábla-rendszerével összefüggő kérdésekről 

12) A Szent László utca 8. szám alatti ingatlan megvásárlásáról 

13) A Csokonai és Losonczi utcákban támfalak építéséről 

14) Beszámoló Biatorbágy Város Önkormányzata 2013. évi kommunikációs feladatainak 

megvalósulásáról 

15) Parkfenntartással összefüggő kérdésekről 

16) A lisztérzékenység-szűrőprogramról 

17) Az általános iskolák 2014.évi tanteremigényéről 

18) A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégia Bizottság 2014. évi munkatervéről 

19) Kun László önéletrajzi regényének kiadásával összefüggő kérdésekről 

 

1) Az iskolábajárással összefüggő parkolási lehetőségekről a Szily 
kastélyban 

Tarjáni István: Elmondta, kérdés érkezett az önkormányzathoz a szülői szervezet részéről, 
a Szili kastély területén lévő udvar használatára vonatkozólag, hogy a kocsival érkezők 
gyermeküket ott kiadják, az iskolába indítsák, vagy ott parkoljanak. Az előterjesztésben 
szereplők alapján javasolja, ne az iskola területén történjen a parkolás, hanem az iskola előtt 
a kastély főbejáratánál, ami hivatalosan nem út, de útként lehet használni. Parkolás nélkül 
egy megállással lehetne a gyermeket gépkocsival az iskolába eljuttatni. Hozzátette, azt a 
magyar közúttal lehet hivatalossá tenni. Tájékoztatásul elmondta, a múlt héten megérkezett 
az új iskola másodfokú építési engedélye, így időszerűvé válta Kálvin tér 
forgalomtechnikájának elkészítése. Hozzá kastély melletti épület megvásárlásával új óvodát 
is szeretne építeni az önkormányzat. Javasolta, hogy ezt a három témakört együttesen 
kezelje a bizottság. Az Oktatási Bizottság javaslatát nem kívánja támogatni, miszerint amíg 
az engedélyezési eljárás, illetve az építés nem történik meg, addig ideiglenesen 
behajthassanak a szülők az iskola területre.  

Inkább javasolja támogatni a kastély előtti területet megállási lehetőségként. 

Bartha Lajos megérkezett az ülésre 

Koleszár Kázmér: Elmondta, hogy az Oktatási Bizottság ülésén az iskola igazgató és az 
SZMK vezetője is támogatta az udvaron való parkolás lehetőségét. Javaslatuk alapján, 
amennyiben probléma adódna a parkolásból, úgy azt a soron következő ülésen viszont 
tárgyalnák. A behajtást a reggeli órákra korlátozná a bizottság, továbbá a körzeti megbízott 
is felajánlotta segítségét a szülők tájékoztatásával. 

Cseh István: Pénzes Lászlóval egyeztetett ezzel kapcsolatban, az ő álláspontja szerint nem 
kell megtiltani a kastély előtti területen való parkolást, viszont azt gyorsparkolóként 
használják a szülők. Az udvaron való parkolásról elmondta az magánterület, ott rendőri 
intézkedésre nem kerülhet sor. A balesetekből polgári per lesz a két autós között, amiben 
majd az önkormányzat - mint a terület tulajdonosa - harmadik személyként beléphet. 
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Szakadáti László: A szülők tájékoztatását javasolja a parkolási lehetőségekről a diákok 
ellenőrző könyvén keresztül. 

Bartha Lajos: Kérdése, hogy az előterjesztésben megfogalmazott gyorsparkoló építése 
hozzávetőlegesen mennyibe kerül. Továbbá javasolja, amennyiben tervezésről és építésről 
döntenek, az legyen hosszútávú megoldás. Mindezek mellett nem ért egyet azzal, hogy be 
lehessen hajtani az iskola udvarára. 

Tarjáni István: Elmondta, hosszútávú megoldásként valósulna meg a gyorsparkoló 
létesítése. Az építés költségeit vázlatterv hiányában nem tudta megmondani. 

Sólyomvári Béla: A kastély előtti területet kizárólag gyorsparkolóként kívánja megvalósítani, 
újabb parkolók kiépítésének lehetőségét nem támogatja. 

Koleszár Kázmér: Javasolja, hogy a tervezés és a munka minél hamarabb induljon el. 

Dr. Révész Zoltán: A lehetséges költségekről összehasonlításként elmondta, nem régiben 
épült meg a Gesztenyés buszfordulónál az autóbuszöböl,a felső főutcába szintén 
buszmegálló lett tervezve. Az egyik 8 millió a másik 15 millió forint összegű. 

Bartha Lajos: Javasolja, hogy az engedélyezésig a kastély előtti területet lehessen 
használni és kapjon murvás borítást a jobb közlekedés érdekében. 

Dobosy Gáborné: Egyetértett Bartha Lajos javaslatával. A területről még elmondta az 
parkolónak minősül, és parkolót enged a jogszabály. Állami területről van szó, az úton csak a 
NIF építhetne, és ez parkolóra annyiban igaz, hogy ott az önkormányzat is építhet. Ha 
parkolóként lehet engedélyeztetni, akkor akár azt az önkormányzat is építheti, a többit csak a 
NIF teheti. Műemlékvédelmi terület előtti szakaszról van szó. A műemlékvédelem fogja 
előírni, hogy milyen burkolatot enged. 

Sólyomvári Béla: A felhajtó útburkolatára kéri, biztonságos legyen, de olyan, amit az 
örökségvédelem elfogad. 

Több hozzászóló nem lévén a vitát lezárta.  

Szavazás: Az alábbi módosító javaslatot tette fel szavazásra: 

 a kastély előtti burkolat biztonságos legyen és kizárólag kiszállóhelyként működjön. 

 

1. A bizottság 3 igen 2 tartózkodás szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a 

szavazáskor) elfogadta a módosító javaslatot a bizottság. 

2. A bizottság 5 igen szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a fenti 

módosító javaslattal együtt elfogadásra javasolja az „A” határozati javaslatot. 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

1/2014. (01. 22.) PÜSB sz. határozata 

Az iskolába járással összefüggő parkolási lehetőségekről a Szily kastélyban 

 

A bizottság megtárgyalta az iskolába járással összefüggő parkolási lehetőségekről a Szily 
kastélyban szóló kérelmet és az előterjesztésben megküldött „A” határozati javaslatot 
javasolja elfogadásra az alábbi módosítással: 

 a kastély előtti burkolat csúszás szempontjából biztonságos legyen és kizárólag 

kiszállóhelyként működjön. 
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2) Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzatának aktuális pénzügyi 
helyzetéről 

Czuczor Orsolya: Összefoglalta az önkormányzat pénzügyi helyzetét. Elmondta, hogy 
260.721.000 Ft van a bankszámlákon, ezzel szemben a lejárt fizetési határidejű szállítói 
tartozások 2.628.000 Ft, ezek folyamatos kiegyenlítés alatt vannak. Elkülönített 
pénzeszközök 789.505.000 Ft. A hitel állomány a tavaly decemberhez képest változatlan. 
Összességében az adósságkonszolidáció a legnagyobb feladat. Erről a költségvetési 
törvény 67.§, és 68.§-a rendelkezik. Ennek alapján az önkormányzat december 31. napján 
fennálló hitelállományát az állam átvállalja. Ennek elfogadásáról már a testületi döntés 
megszületett, az ehhez szükséges adatszolgáltatási kötelezettség már teljesítve lett. 

dr. Kovács András: A telekadóval kapcsolatban kiegészítést tett, amely 2013. évben 
kivetett adó. A bevallott és a felderítés alapján együttesen megállapított 122.916.000.- Ft, 
ebből időarányosan 81.944.000.- Ft, a 73 millió forint a december 31-i állapotot takarja. 

A gépjárműadó esetében a megosztás jól látható, hogy a 60 %-a a Magyar Államkincstárhoz 
került átutalásra, míg a fennmaradó 40% került az önkormányzathoz, a fennálló hátralék 
8.343.000.- Ft, amelyek feldolgozása folyamatban van. Ezek nagyrészt magánszemélyek 
adóhátralékai. 

Czuczor Orsolya: Felhívta a figyelmet, hogy a költségvetés készítése előtt az állam az 
önkormányzat adósságállományát átvállalta, ami nem azt jelenti, hogy ennyivel több pénz 
lesz, hanem nem kell eleget tenni egy olyan fizetési kötelezettségnek, aminek az idei évben 
eleget kellett volna tenni. Egyszerűen csak nem lesz kamatfizetési-kötelezettség. 

Bartha Lajos: Kéri a hivatalt, hogy készüljön kimutatás a pillanatnyi anyagi helyzetről. Ennek 
hiányában nem lehet érdemben döntést hozni a megvalósítandó fejlesztések 
finanszírozásáról.  

Dr. Csath Magdolna: Hasonlóan Bartha Lajos kéréséhez szükségesnek lát egy olyan 
kimutatást készíteni, amely még a 2013-as évi költségvetést terheli, illetve arról,amit már 
elfogadtunk ebben az évben a 2014. évi költségvetés terhére. 

Czuczor Orsolya: A költségvetés elkészítése előtt egy informális ülést ígért a pénzügyi 
lehetőségekről. 

Bartha Lajos:Megjegyezte, jó lenne egy rendkívüli bizottsági ülés, amely a költségvetés 
tárgyalása előtt összegzi a pénzügyi lehetőségeket. 

Czuczor Orsolya: Megerősítette, hogy február 5.-e környékén egy informális ülés keretében 
tudja tájékoztatni a bizottságot. 

Sólyomvári Béla: Több hozzászólás nem lévén, a vitát lezárta és megköszönte a pénzügyi 
tájékoztató elkészítését az abban közreműködőknek. 

3) Biatorbágy Város Önkormányzatának önköltségszámítási szabályzatáról 

Dr. Csath Magdolna: Kérdezte, hogy jogszabályi feltételeknek kell e megfelelni az 
önköltségszámítási szabályzattal. 

Sólyomvári Béla: Megjegyezte, az önköltségszámítás egyik előnye, hogy forintosítani lehet 
a tantermek és tornatermek költségeit. Hozzátette, piaci alapon számolva is jó lenne tudni a 
termek kiadásának költségeit. 

Szakadáti László: Az önköltségszámításban megadott értékek pontosítását és jobb 
módszer kidolgozását javasolja. 

Sólyomvári Béla: Összegezte a napirend kérdéseit. Javasolta, hogy az önköltségszámítási 
szabályzatot a pontosításig ne fogadja el a bizottság. 

Czuczor Orsolya: Elmondta, hogy jogszabály írja elő az önköltség számítási szabályzat 
elkészítését. Úgy gondolja, hogy egy önköltség számítási szabályzatnak nem konkrét 
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számokat, hanem elveket, illetve számítási módokat kell meghatározni, amit rá lehet húzni 
arra a területre, amire ezt alkalmazni szeretnénk. Az előterjesztésben szereplő számítások 
konkrét helységekre készültek el, külön fel van sorolva a Kálvin tér 4. tornaterem, 
Szentháromság Tér 6. tornaterem, a Karinthy utca 4. tornaterem. Illetve mindegyik iskolából 
egy-egy tanterem lett véve, maguk a kalkulációk helyiségekre vannak, ezért nem is egyezik 
az önköltségi ára mindegyiknek. Három különböző önköltségi ár készült. A 
vagyonértékelésre egy darab árajánlat lett bekérve. 1600-1700 tételből áll az önkormányzat 
ingatlan vagyona. Erre a mai napon 18-19 millió Forint plusz Áfa árajánlat érkezett. 

Elmondta, hogy az ingatlanok értékét a mérlegben piaci értéken kell szerepeltetni. Ezt a 
Számviteli Törvény írja elő, abszolút jogszabályi kötelezettség az értékelés. Azt, hogy ez 
eddig nem történt meg, az igazából anyagi okok miatt volt. Úgy gondolja, most már 
jelentősen elavultak az értékek ahhoz, hogy új értékelés készüljön. 

Szakadáti László: Úgy gondolja az ingatlan vagyon értékelés kidobott pénz. Az 
önköltségszámítási szabályzatot elfogadhatónak tartja. Viszont mikor átadja az 
önkormányzat az egyesületnek a termeket, azt nem azon az összehasonlító elemzésen 
keresztül kellene elvégezni, hanem hogy mennyit ér az adott létesítmény, és az hogyan 
arányosítható az igénybevevők számára. 

Dr. Csath Magdolna: Véleménye szerint el kellene fogadni az önköltségszámítási 
szabályzatot a megadott módszerrel, azonban nem feltétlenül kell ugyan ilyen árán 
használatba adni a termeket. 

A vagyonleltárral kapcsolatosan megjegyzi, még több ajánlat bekérésére lenne szükség. 

Sólyomvári Béla: Szeretné, ha a hivatal minél olcsóbban oldaná meg a vagyonértékelést. 
Lehetőségként említette a felmérés több részletben való megvalósítását is. 

Nem javasolja módosítani az eddig megszabott köznevelési intézmények szabad kapacitású 
tantermeinek, tornatermeinek használatáért fizetett óradíjat. 

Szavazás: az alábbi módosító javaslatokkal együtt elfogadásra javasolja a kiküldött 
határozati javaslatot. 

A bizottság 3 igen és 2 tartózkodás mellett (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) nem 
javasol változtatni az eddig megszabott szabad kapacitású tantermek és tornatermek 
használati díjain. A bizottság 5 igen egyhangú szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a 
szavazásnál) elfogadásra javasolja az önköltségszámítási szabályzatot a képviselő-
testületnek. A bizottság 5 igen egyhangú szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a 
szavazásnál) egy olcsó, de jogszabályozóknak minimálisan megfelelő, költséghatékony 
megoldást találjon a hivatal az ingatlan-vagyonértékelésre. 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

2/2014. (01. 22.) PÜSB sz. határozata 

Biatorbágy Város önköltségszámítási szabályzatáról 

 

Nem javasol változtatni az eddig megszabott szabad kapacitású tantermek és tornatermek 
használati díjain, egyebekben elfogadásra javasolja az önköltségszámítási szabályzatot a 
képviselő-testületnek. 

Az ingatlanvagyon-értékelést a jelenlegi határozati javaslatban nem támogatja és felkéri a 
hivatalt, hogy egy olcsó, de jogszabályozóknak minimálisan megfelelő, költséghatékony 
megoldást találjon. 

 

Sólyomvári Béla: Szünetet rendelt el. 
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4) Kormányablak kialakításával összefüggő kérdésekről 

Szakadáti László: Úgy gondolja folytatni szükséges a kormányablak kialakítására irányuló 
intézkedések megtételét. 

dr. Kovács András: Emlékeztetett, hogy a tavalyi évben is beállított az Önkormányzat 
ötmillió forintot a Kormányablak kialakításához kapcsolódó költségekre. Az idei évben is 
mindenképp szükség lesz rá. Elmondta, ennek megfelelően Polgármester Úr meg is írta a 
levelet a Miniszter Asszonynak, hogy legalább a technikai, műszaki feltételeknek meg tudjon 
felelni az önkormányzat. Hozzátette, idén át lesz adva az új ügyfélszolgálat, amit érdemes 
lenne már úgy kialakítani, hogy az önkormányzaton kívülálló ok miatt a kormányablak 
kialakítása ne hiúsuljon meg.  

Dr. Csath Magdolna: Javasolja, hogy a hivatal tegyen meg mindent a felkészülésért és 
kezdeményezze a kormányablak kialakítását a megfelelő szerveknél.  

Sólyomvári Béla: Több hozzászólás nem lévén a vitát lezárta és megköszönte a 
napirendről összeállított tájékoztatót. 

A bizottság 5 igen egyhangú szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
döntést hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

3/2014. (01. 22.) PÜSB sz. határozata 

Kormányablak kialakításával összefüggő kérdésekről 

A bizottság megtárgyalta a kormányablak kialakításával kapcsolatos kérdéseket. Tekintettel 

arra, hogy a kormányablak kialakítására vonatkozólag nemleges válasz érkezett a területi 

közigazgatásért felelős államtitkártól. A bizottság kéri a hivatalt, hogy a kormányablak 

kialakításával összefüggésben újból lépjen, és biztosítson 5 millió forintot az 

infrastruktúrához. 

5) Tájékoztató borvidék létrehozásának lehetőségeiről 

Sólyomvári Béla: Véleménye szerint a borvidék Biatorbágy általános hírnevét is növelné. 
Elmondta, hogy a borvidékké nyilvánítást az Etyek-budai hegyközségnél kell 
kezdeményezni, amit a polgármester meg is tett. Kérdést intézett a hivatalhoz, hogy 
Biatorbágy borvidéki múlttal rendelkezik-e. 

dr. Kovács András:Elmondta, hogy amennyiben a bizottság szükségesnek tartja, úgy a 
hivatal megteszi a szükséges intézkedéseket. 

Szakadáti László: Úgy gondolja, hogy valamennyi pénzt tartalékban meg kellene jeleníteni 
erre a célra. 

Sólyomvári Béla: Több hozzászólás nem lévén a vitát lezárta és megköszönte a 
napirendről összeállított tájékoztatót. 

A bizottság 3 igen 2 tartózkodás szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az 
alábbi döntést hozta a bizottság: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

4/2014. (01. 22.) PÜSB sz. határozata 

Tájékoztató borvidék létrehozásának lehetőségeiről 

A bizottság javasolja, hogy az Etyek-budai borvidékhez való csatlakozás érveléseként a 

hivatal nézzen utána Biatorbágy borvidéki múltjának. 
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6) Tájékoztató a rehabilitációs hozzájárulással összefüggő kérdésekről 

Bartha Lajos: Tájékoztatást kér arra vonatkozólag, hogy a napirend tárgyalása miben érinti 
az önkormányzatot. 

Sólyomvári Béla: Elmondta, hogy a kérdés szükségessége az Egészségügyi Bizottságban 
merült fel egy évvel ezelőtt. Emberiességi szempontokra hívta fel a bizottság figyelmét, 
miszerint több olyan tevékenység van, amelyet bizonyos rokkantsági szinttel is végezni lehet. 

Ezért javasolta, hogy a Hivatal, mikor alkalmazásba vesz fel embereket, akkor törekedjen a 
megváltozott munkaképességű személyek foglalkoztatására és az ötfős keret kimerítésére. 

Dr. Csath Magdolna: Úgy gondolja, amennyiben nincs olyan személy, szakember a 
városban, aki megváltozott munkaképességű, akkor azt nem javasolja erőltetni. 

dr. Kovács András:A felszólalásokhoz hozzátette, álláspályázatok kiírása esetén nem lehet 
azt megtenni, hogy jelentkezzen olyan ember, aki rehabilitációs kártyával rendelkezik. Nem 
lehet külön fölszólítani azokat az embereket, pozitív diszkrimináció alkalmazása nem 
lehetséges egy pályázati kiírásnál. 

Sólyomvári Béla: Javasolja, hogy álláspályázatok esetén említse meg a hivatal, hogy a 
pályázatra megváltozott munkaképességű személyek jelentkezését is várják. 

Az erre való törekvést határozat formájában is fejezze ki a képviselő-testület. 

A bizottság 3 igen 2 tartózkodás szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az 
alábbi döntést hozta a bizottság: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 
5/2014. (01. 22.) PÜSB sz. határozata 

Tájékoztató a rehabilitációs hozzájárulással összefüggő kérdésekről 

 

A bizottság megtárgyalta a rehabilitációs hozzájárulással kapcsolatos tájékoztatót. Kéri a 

hivatalt, hogy a megváltozott munkaképességű személyek foglalkoztatásával járó 

kedvezmény miatt törekedjen a megváltozott munkaképességű személyek alkalmazására.  

A bizottság kéri a hivatalt a képviselő-testületi határozat megfogalmazására. 

7) A polgármesteri hivatal szervezeti és működési szabályzatának 
módosításáról 

Szakadáti László: Elmondta, pótanyagként került kiküldésre az ő általa összeállított 
kiegészítés, amely pontonként nevezi meg a kívánt változtatásokat. Az új elemek fekete 
betűvel, a pirosak, illetve egyéb színűek azok a korábban elkészült megállapodások 
átvezetett eredményei. Majd kifejtette a változtatni kívánt pontok tartalmát. A változtatásokat 
elfogadásra javasolta a bizottságnak. 

dr. Kovács András:A testületi ülésig rendszerezni fogja a hivatal a módosítási javaslatokat 
a jobb átláthatóság érdekében. Továbbá felhívta a figyelmet, hogy a módosítási javaslatok, a 
megnövekedett feladatok miatt akár 3-5 fővel is bővíthetik a hivatal létszámát, amelyre 
tekintettel kell lenni a 2014. évi költségvetés tervezésekor. 

Dr. Csath Magdolna: Kérdése, hogy az SzMSz módosításból adódóan mekkora 
létszámmódosításra kell számítani. 

Elmondta, hogy a stratégiai szemlélet a tervezetből teljesen hiányzik. Javasolta, hogy a 
polgármester feladatai között szerepeljen a városfejlesztés stratégiai és operatív feladatainak 
irányítása és az ehhez kapcsolódó hivatali feladatok ellátása. 
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További javaslata, hogy az Etikai Kódexhez tartozó rész 37 oldalán található utolsó 
bekezdés ne védekező jellegűre legyen fogalmazva. 

Végezetül a 45. oldal hatos pontjánál a vezetői kultúrát szakmai érvek mentén vezetési 
kultúrára kívánja javítani. 

Szakadáti László: Nem gondolja olyan súlyosnak a többlet személyi ráfordításokat. A 
módosításban megfogalmazott plusz feladatoknak csak egy része igényel munkaerőfelvételt 
– a beruházási osztályra értendő feladatok -, megfelelő feladatszervezéssel a többi 
megoldható. Úgy számolja, 2 emberrel el lehet indulni ezen a területen, majd a tapasztalatok 
alapján tovább lehet gondolni a helyzetet. 

Sólyomvári Béla: Javasolja, hogy a Charta, annak magyar megfelelőjével kerüljön bele az 
SzMSz szövegébe. 

dr. Kovács András:Felhívta a figyelmet arra, hogy az Operatív kabinettitkár pozíció 
létrehozásához, azt meg kell említeni a képviselő-testület SzMSz szövegében is, valamint a 
költségvetés tárgyalása során figyelemmel kell lenni a plusz egy fő finanszírozására. 

Sólyomvári Béla: Több hozzászólás nem lévén a vitát lezárta és szavazásra tette fel a 
módosító javaslatokat. A bizottság 5 igen egyhangú szavazással (5 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az polgármesteri hivatal SzMSz szövegében az alábbi módosításokat fogadja 
el: 

 az Etikai Kódex vezetőitől elvárt értékek, magatartási szabályokat tartalmazó rész 6. 
pontjának címét „vezetői kultúra” helyett „vezetési kultúra” legyen, 

 városfejlesztési és stratégiai operatív feladatok szerepeljen a polgármester feladatai 
között, 

 Az Ügyfélszolgálati Charta utolsó bekezdésének törlése, 

 Szakadáti László alpolgármester megküldött módosító javaslatai. 

 A charta kifejezés magyar megfelelőjében legyen használva. 

 

A bizottság 5 igen egyhangú szavazás mellett (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a 
polgármesteri hivatal SzMSz-vel összefüggésben az alábbi döntést hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának  

6/2014. (01. 22.) PÜSB sz. határozata 

A polgármesteri hivatal szervezeti és működési szabályzatának módosításáról 

 

A bizottság megtárgyalta a polgármesteri hivatal szervezeti és működési szabályzatának 

módosításáról szóló előterjesztést.  

A bizottság a polgármesteri hivatal szervezeti és működési szabályzatának módosítását az 

alábbi kiegészítésekkel együtt elfogadja: 

 az Etikai Kódex vezetőitől elvárt értékek, magatartási szabályokat tartalmazó rész 6. 

pontjának címét „vezetői kultúra” helyett „vezetési kultúra” legyen, 

 városfejlesztési és stratégiai operatív feladatok szerepeljen a polgármester feladatai 

között, 

 Az Ügyfélszolgálati Charta utolsó bekezdésének törlése, 

 Szakadáti László alpolgármester megküldött módosító javaslatai. 

 A charta kifejezés magyar megfelelőjében legyen használva. 
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8) A képviselő-testület szervezeti és működési szabályzatának 
módosításártól 

Sólyomvári Béla: Emlékeztetett, hogy az előző napirendnél tárgyalt operatív kabinettitkár 
pozíció létrehozásához azt át kell vezetni a képviselő-testület szabályzatában is. 

Dr. Révész Zoltán: Megjegyezte, hogy a polgármesteri asszisztens megnevezési 
kabinettitkárra változik, így szükséges annak módosítása is. 

Sólyomvári Béla: Több hozzászólás nem lévén a vitát lezárta és szavazásra tette fel a 
módosító javaslatokat. A bizottság 5 igen egyhangú szavazással (5 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az képviselő-testület SzMSz szövegében az alábbi módosításokat fogadja el: 

 az operatív kabinettitkár és a kabinettitkár megjelölések pontosításra kerüljenek. 

A bizottság 5 igen egyhangú szavazás mellett (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a 
képviselő-testületi SzMSz-vel összefüggésben az alábbi döntést hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának  

7/2014. (01. 22.) PÜSB sz. határozata 

A képviselő-testület szervezeti és működési szabályzatának módosításártól 

 

A bizottság megtárgyalta és az alábbi kiegészítésekkel elfogadásra javasolja a képviselő-

testület szervezeti és működési szabályzatának módosításáról szóló rendelet tervezetet: 

 az operatív kabinettitkár és a kabinettitkár megjelölések pontosítása. 

9) Az önkormányzat vagyonáról, a vagyongazdálkodás és a 
vagyonhasznosítás szabályairól szóló 21/2012.(IX.14.) önkormányzati rendelet 
módosításáról 

Dr. Révész Zoltán: Elmondta, hogy a 2. számú mellékletben szereplő Fővárosi Vízművek 
vagyonkezelésének időtartamát határozatlanról a szerződéskötésben szereplő 15 évre 
változtatja. Tekintettel arra, hogy a vagyonrendelet módosítása tavaly áprilisban indult, ezért 
maradt még változatlan formában. 

Sólyomvári Béla: Kérte, hogy a 20.§ (1) c) pontjában egy rövid "ü", helyesírási hiba kerüljön 
javításra. Véleménye szerint a 37.§ (3) bekezdés és a 62.§ (1) bekezdés összefügg, továbbá 
aggályosnak tartja, hogy a korlátozottan forgalomképes tulajdon hasznosításához az adott 
költségvetési szerv vezetőjének aláírása kell. Javasolja, hogy a helyesen önkormányzati 
költségvetési szerv vezetője legyen megjelölve egy éves időtartamra. 

Szakadáti László: Javasolja, hogy a rendelet szövegében szereplő két mondat, az egyik 
sportpályák és sportszerű létesítmények, ahol nincs kifejezetten megemlítve, hogy 
önkormányzati tulajdonú létesítményekről van szó. Ide sorolta a helyi védelem alatt álló 
épületeket, építményeket is. Szeretné, ha itt is hangsúlyozva lenne az önkormányzati 
tulajdon a félreértések elkerülésére. 

Sólyomvári Béla: Nem értett egyet alpolgármester úr javaslatával, hiszen a 
jogszabálytervezet önmagában csak az önkormányzati vagyon gazdálkodásait szabályozza. 
Majd röviden összefoglalta a napirendhez tett javaslatokat. 

Több hozzászólás nem lévén a vitát lezárta és szavazásra tette fel a módosító javaslatokat. 
A bizottság 5 igen egyhangú szavazással (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a 
rendelet tervezet szövegében az alábbi módosításokat fogadja el: 

 ismétlés miatt a 62.§ legyen törölve, 

 20. § (1) bekezdés c) pontjában a megszűntetésével helyett megszüntetésével, 
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 a 37. § (3) bekezdés helyébe: „Az önkormányzati költségvetési szerv használatában 
lévő korlátozottan forgalomképes vagyon hasznosítása esetén a szerződés 
megkötésére az önkormányzati költségvetési szerv vezetője jogosult.” A szerződés 
megkötésének időtartama 1 év legyen. 

 

A bizottság 5 igen egyhangú szavazás mellett (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a 
rendelet tervezettel összefüggésben az alábbi döntést hozta: 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának  

8/2014. (01. 22.) PÜSB sz. határozata 

Az önkormányzat vagyonáról, a vagyongazdálkodás és a vagyonhasznosítás 

szabályairól szóló 21/2012.(IX.14.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

A bizottság megtárgyalta és az alábbi kiegészítésekkel elfogadásra javasolja az 

önkormányzat vagyonáról, a vagyongazdálkodás és a vagyonhasznosítás szabályairól szóló 

21/2012.(IX.14.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelettervezetet: 

 ismétlés miatt a 62.§ legyen törölve, 

 20. § (1) bekezdés c) pontjában a megszűntetésével helyett megszüntetésével, 

 a 37. § (3) bekezdés helyébe: „Az önkormányzati költségvetési szerv használatában 

lévő korlátozottan forgalomképes vagyon hasznosítása esetén a szerződés 

megkötésére az önkormányzati költségvetési szerv vezetője jogosult.” A szerződés 

megkötésének időtartama 1 év legyen. 

10) Az óvodaépítés lehetséges helyszíneiről 

Sólyomvári Béla: Kérdezte, hogy a határozati javaslatban szereplő pontok közül az oktatási 
bizottság melyiket támogatta? 

Dr. Révész Zoltán: Elmondta, hogy az Oktatási Bizottság és a Településfejlesztési Bizottság 
is támogatta a határozati javaslatot. A 455/1-es ingatlan tekintetében nincs vételárról szó, 
kéri, hogy azt elvben támogassa a bizottság. Hozzátette, amennyiben a testületi ülésig 
sikerül megállapodni az ingatlan tulajdonosokkal, azt akár egy rendkívüli ülés keretében is 
tárgyalhatja a bizottság. Azzal bekerülhet az eladási ár. Amennyiben nincs kialkudott vételár, 
úgy elvi szándéknyilatkozat megtétele szükséges. 

Szakadáti László: A határozati javaslatban szereplő pontokat fejtette ki. A 8617-es és 8618-
as helyrajzi számú ingatlanok tekintetében 132 millió Ft-os ajánlatról van szó, amelyet nem 
javasol támogatni. A Szent László utca 50-es számú ingatlanesetében 36 millió forintról van 
szó. Mivel ez az épület közvetlenül a jelenleg is működő óvoda mellett helyezkedik el az 
előterjesztésben meghatározott 300 ezer forintos beépítési tanulmánytervre van szükség, 
mielőtt bármi történik. 

A 455/1 és 454-es helyrajzi számú ingatlanok megvásárlásával pedig lehetőség nyílna a 
Szily-kastély melletti területen óvodák építésére, amely a későbbiek folyamán megoldást 
jelenthetne akár a Legóvár óvoda megszűntetéséhez is. 

Dr. Révész Zoltán: Elmondta, hogy a 454-es számú ingatlanról érkezett egy értékbecslés a 
mai nap folyamán – amely nem került kiküldésre - 31 millió 800 ezer forint amelyről dönteni 
kell. A 455/1 templom melletti ingatlanról, amennyiben sikerül tisztázni a vételárat és a 
szándékokat a képviselő-testületi ülésig akár rendkívüli ülés összehívása is lehetséges. 
Addig is kéri a bizottságot, elvben támogassa az ingatlan megvásárlását. 

Bartha Lajos:Nagyjából mennyi gyereket fog tudni felszívni az óvodabővítés? Az új 
épületekkel kiválthatjuk a Legóvár óvodát? 
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Szakadáti László:Kifejtette, hogy 9 csoport az 225 gyereket tud felszívni, mert 25 gyerek 
egy csoport. A másik pedig az, hogy összesen most 22 csoport van a Legóvár óvodával 
együtt. Fontos elemként említette, mire a Legóvár óvodát felszámolják, addigra a torbágyi 
részen kell 3 csoportot valahol biztosítani. Ebből kifolyólag is javasolta, hogy a 455/1-es 
számú ingatlant is vásárolja meg az önkormányzat, hogy az óvoda kérdésnek lehessen egy 
biztos lendületet adni. Bizonyos abban,hogy a kormányzat ki fog írni óvodaépítésre 
pályázatokat. Úgy gondolta, egy szerződéskötést követően egyből lehet tervezni. Arra a 
pillanatra kell kész lenni, amikor megjelenik a pályázat. 

dr. Kovács András: Megjegyezte, hogy a köznevelési törvény 2014. szeptember 1-től teszi 
kötelezővé a 3 éves kortól a gyerekek felvételét. Ez plusz ok arra, hogy mindenképpen kell 
óvodát építeni. Reményét fejezte ki, hogy az állam pályázatokkal segíti az önkormányzatok 
óvodaépítéseit. 

Sólyomvári Béla: A vitát lezárta és a határozati javaslat I-es, II-es és IV-es pontot tette fel 
szavazásra. 

A bizottság 5 igen egyhangú szavazással (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
döntést hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának  

9/2014. (01. 22.) PÜSB sz. határozata 

Az óvodaépítés lehetséges helyszíneiről 

 

A bizottság megtárgyalta az óvodaépítés lehetséges helyszíneiről szóló előterjesztést. Az 
alábbi  

I.A bizottság támogatja, hogy a képviselő-testület a Biatorbágy, 454 hrsz-ú ingatlant 
megvásárolja és az ehhez szükséges forrást 2014. évi költségvetésében biztosítsa. A 
bizottság javasolja, hogy a képviselő-testület hatalmazza fel a polgármestert a vonatkozó 
szerződés aláírására. 

II. A bizottság támogatja a Biatorbágy, 455/1 hrsz-ú ingatlan megvásárlását és az ehhez 
szükséges forrást 2014. évi költségvetésében javasolja biztosítani. 

III.A bizottság javasolja, hogy a képviselő-testület a 8617 hrsz-ú és a 8618 hrsz-ú ingatlanok 
vásárlási szándékáról kizárólag a pályázati támogatás lehetőségeinek ismeretében döntsön. 

 

Dr. Kelemen Gáspár: Támogatását fejezte ki a Szent László utcai óvoda bővítését illetően. 

 

Sólyomvári Béla: Nem javasolja támogatni a Szent László utcai óvoda bővítését. 

A vitát lezárta és a határozati javaslat III-as pontot tette fel szavazásra. 

 

A bizottság 4 igen 1 tartózkodás szavazással (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a 
határozati javaslat alapján az alábbi döntést hozta: 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának  

10/2014. (01. 22.) PÜSB sz. határozata 

Az óvodaépítés lehetséges helyszíneiről 

 

A bizottság megtárgyalta az óvodaépítés lehetséges helyszíneiről szóló előterjesztést. Az 
alábbi  
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I. A bizottság támogatja, hogy a Szent László utca 48-50. szám alatti óvodabővítéséhez 
beépíthetőségi tanulmányterv készüljön. A bizottság javasolja, hogy a képviselő-testület 
hatalmazza fel a polgármestert a vonatkozó szerződés aláírására. 

11) Az önkormányzat hirdetőtábla-rendszerével összefüggő kérdésekről 

Sólyomvári Béla: Elmondta, hogy ajánlatok lettek bekérve a hirdetőtáblák elkészítéséről, 
kihelyezéséről. Az előterjesztés tartalmazza az ajánlatokat. 

Dr. Csath Magdolna: Nem gondolja, hogy szükség volna hirdetőtáblákra az internet 
korában, ráadásul a plakátokat mindig letépkedik. Körülbelül hány darab tábláról lenne szó? 

dr. Kovács András: Emlékeztetett, hogy a kisbizottság 2011-ben tárgyalta a kérdést, és 15 
helyszínt jelölt meg a táblák kihelyezésére. Az ülésen alpolgármester úr javaslatára 30 db-ra 
emelték a megvalósítandó táblák számát. A további 15 hirdetőfelület elhelyezésére a 
költségvetés elkészítése során tér majd vissza a bizottság. 

Ezen kívül döntöttek a kivitelezőről. A Szanyi és Vass Bt. ajánlatát fogadta el a bizottság. Az 
oktatási, a Településfejlesztési Bizottságnál pedig egy prototípus elkészítését támogatta. 

Sólyomvári Béla: Javasolja, hogy ne a kivitelezőről döntsön a bizottság, hanem a táblák 
mennyiségéről illetve a forrás mértékéről. 

Szakadáti László: Véleménye szerint az önkormányzatnak kell a kapcsolatot kialakítania a 
lakosokkal, továbbá az idős nemzedékre is gondolni kell, akik nem rendelkeznek internet 
elérhetőséggel. 

Sólyomvári Béla: Köszönöm szépen. Nekem van egy javaslatom, hogy általában ezek az 
ötletek, tehát hogy megvalósulnak vagy nem valósulnak a költségvetéskor fog eldőlni, és ez 
most lesz. Tehát én azt javaslom, hogy szerintem biztosítsuk ezt a 15 táblára az összeget, 
aztán úgyis a költségvetéskor van ugye, megint az szokott lenni, hogy háromszor annyi 
igény van, mint amennyi pénzünk, és majd akkor úgyis le kell voksolni, hogy melyik valósul 
meg, úgyhogy azt mondom, hogy támogassuk ezt és akkor tovább tudnánk lendülni.  

dr. Kovács András: Megjegyezte, hogy korábban egy pályázat keretében a Szanyi és Vass 
Bt. nyerte el a hirdetőtábla-rendszer kiépítésének lehetőségét, ezért döntött a közművelődési 
bizottság a vállalkozó mellett. 

Sólyomvári Béla: Javasolta, hogy legyen biztosítva négy millió forint forrás megjelölése 
nélkül. 

A vitát lezárta és fel tette szavazásra a javaslatot. 

A bizottság 4 igen 1 tartózkodás szavazással (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a 
javaslat alapján az alábbi döntést hozta: 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának  

11/2014. (01. 22.) PÜSB sz. határozata 

Az önkormányzat hirdetőtábla-rendszerével összefüggő kérdésekről 

 

A bizottság megtárgyalta az önkormányzat hirdetőtábla-rendszerével összefüggő 

kérdéseket. A tájékoztatási rendszer kiépítéséhez 4 millió forint összeget javasol biztosítani a 

2014. évi költségvetés terhére. 

 

12) A Szent László utca 8. szám alatti ingatlan megvásárlásáról 

dr. Kovács András: Összefoglalta a bizottságnak az előterjesztésben foglaltakat. 
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Sólyomvári Béla: Több hozzászólás nem lévén a vitát lezárta és a határozati javaslatot tette 
fel szavazásra. 

A bizottság 5 igen egyhangú szavazással (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a 
határozati javaslat alapján az alábbi döntést hozta: 

 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának  

12/2014. (01. 22.) PÜSB sz. határozata 

A Szent László utca 8. szám alatti ingatlan megvásárlásáról 

 

A bizottság megtárgyalta a Biatorbágy, Szent László u. 8. szám alatti, 1495 hrsz-ú ingatlan 

magán tulajdoni hányadának megvásárlásáról szóló előterjesztést.  

A bizottság javasolja a képviselő-testületnek az ingatlanforgalmi értékbecslésben rögzített 

áron vegye meg az ingatlan ¾ magán tulajdoni hányadát. Az ingatlan vételárának fedezetét 

a 2014-es költségvetésben biztosítsa.  

A bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hatalmazza fel a polgármestert az adás-vételi 

szerződés aláírására.  

13) A Csokonai és Losonczi utcákban támfalak építéséről 

Sólyomvári Béla: Elmondta, hogy a Csokonai és Losonczi utcában támfalak építéséről kell 
dönteni. Ebből a Losonczi utcai támfal ügyében már előzőekben állást foglalt a bizottság így 
arról nem kell dönteni. 

Dr. Révész Zoltán: Összefoglalta az előző napi Településfejlesztési Bizottság ülésén 
elhangzottakat. Akkor a bizottság javasolta, hogy a Csokonai utcai támfal ügyét vegye le 
napirendről. 

Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy a Losonczi utcai támfal ügyében már döntés 
szóletett javaslatot tett a Településfejlesztési Bizottság döntése alapján a napirend 
levételére. 

A bizottság 5 igen egyhangú szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) levette 
napirendről a támfalak építésével kapcsolatos kérdés tárgyalását. 

14) Beszámoló Biatorbágy Város Önkormányzata 2013. évi kommunikációs 
feladatainak megvalósulásáról 

Sólyomvári Béla: Megelégedéssel fogadta az új jegyzőkönyvező rendszer bevezetését,, 
amely pontosabb és hatékonyabb munkát eredményez a bizottsági üléseken.  

Mester László: Megjegyezte, hogy a jegyzőkönyvező rendszer bevezetése arra is próbálja 
ösztönözni a bizottságokat, illetve a képviselői munkát, hogy összefogottabbak legyenek a 
hozzászólások. 

Sólyomvári Béla: Több hozzászólás nem lévén a vitát lezárta és szavazásra tette fel 
kommunikációs beszámoló elfogadását. 

A bizottság 5 igen egyhangú szavazással (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
döntést hozta: 
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Biatorbágy Város Önkormányzat Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

13/2014. (01. 22.) PÜSB sz. határozata 

Beszámoló Biatorbágy Város Önkormányzata 2013. évi kommunikációs feladatainak 

megvalósulásáról 

 

A bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja Biatorbágy Város Önkormányzata 2013. 

évi kommunikációs feladatainak megvalósulásáról szóló beszámolót. 

15) Parkfenntartással összefüggő kérdésekről 

Sólyomvári Béla: Összefoglalta, hogy az önkormányzat saját kézbe venné a 
parkfenntartással kapcsolatos költségeket. 

dr. Kovács András: Elmondta, hogy korábban parkfenntartásra közbeszerzés alapján 
választotta ki az önkormányzat a céget, és ez a cég éves szinten kb. 12 millió Ft-ért látta el 
ezt a feladatot. 

Sólyomvári Béla: Több hozzászólás nem lévén a vitát lezárta és szavazásra tette fel 
kommunikációs beszámoló elfogadását. 

A bizottság 5 igen egyhangú szavazással (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
döntést hozta: 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

14/2014. (01. 22.) PÜSB sz. határozata 

Parkfenntartással összefüggő kérdésekről 

A bizottság megtárgyalta a parkfenntartással összefüggő kérdésekről szóló előterjesztést.  

A bizottság javasolja, hogy a képviselő-testület a parkfenntartáshoz szükséges személyi 
állományt - 2014. február 1-től 1 fő és 2014. március 1-től 2 fő - a Polgármesteri Hivatal 
Városgondnoksága szervezeti egységében biztosítsa. 

A bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy a parkfenntartási munkálatok ellátásához 
szükséges eszközbeszerzésekhez és parkfenntartási készletek beszerzéséhez szükséges 
14.000.000,-Ft költségvetési fedezetet a 2014. évi költségvetésben biztosítsa. 

16) A lisztérzékenység-szűrőprogramról 

Sólyomvári Béla: Felhívta a figyelmet a lisztérzékenység veszélyeire. Emlékeztetett, hogy 
az önkormányzat minden évben támogatja a szűrés költségeit. 

Több hozzászólás nem lévén a vitát lezárta és szavazásra tette fel a határozati javaslatot. 

 

A bizottság 5 igen egyhangú szavazással (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
döntést hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának  

15/2014. (01. 22.) PÜSB sz. határozata 

A lisztérzékenység-szűrőprogramról 

 

A bizottság megtárgyalta a lisztérzékenység szűréséről szóló előterjesztést.  

A bizottság továbbra is fontosnak és támogatandónak tartja a lisztérzékenység szűrésének 

támogatását, ezért a 2009. január 1. – 2009. december 31. között született gyermekek 

tekintetében támogatja a szűrővizsgálatok elvégzését.  
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A bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy a 2014. évi költségvetésében a 
szűrővizsgálat elvégzésének költségét az Egészséges Biatorbágyért Program keretéből 
500.000.- forintig biztosítsa. 

17) Az általános iskolák 2014.évi tanteremigényéről 

Sólyomvári Béla: Javasolta, hogy a Sándor-kastély állapotfelmérését követően kezdődjön 
meg a tervezés is, mert a diákok száma miatt újabb tantermekre lesz szükség 2015-ben. 
Előreláthatólag további négy tanteremre lesz szükség. 

Szakadáti László: Sürgetőnek tartja a további termek kialakítását, tekintettel arra, hogy az új 
iskola elkészítése még folyamatban van. Úgy gondolja, hogy a Sándor kastély tervezése az 
egy nagyon nagy feladat. 

Dobosy Gáborné: Elmondta, hogy döntés már született az ügyben, a felmérési tervek 
elkészültek, előző oktatási bizottsági ülésen került felvetésre, miszerint az Értéktérkép 
középiskolát is megnevezett településfejlesztési stratégiaként, amelyhez a Sándor-kastély 
lett megjelölve ideális helyként. Az oktatási bizottság továbbra is fenntartotta, hogy az 
általános iskola tervezése kezdődjön meg. A tervező megnevezéséhez kért javaslatot. 

Sólyomvári Béla: Több hozzászólás nem lévén a vitát lezárta és szavazásra tette fel a 
tájékoztató elfogadását. 

A bizottság 5 igen egyhangú szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
döntést hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának  

16/2014. (01. 22.) PÜSB sz. határozata 

Az általános iskolák 2014.évi tanteremigényéről 

 

A bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja az általános iskolák 2014. évi 
tanteremigényéről szóló tájékoztatót. 

 

18) A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégia Bizottság 2014. évi munkatervéről 

Sólyomvári Béla: Ügyrendi javaslatot tett, hogy kerüljön levételre a napirend. 

A bizottság 5 igen egyhangú szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) levette 
napirendről a bizottság 2014. évi munkatervét. 

19) Kun László önéletrajzi regényének kiadásával összefüggő kérdésekről 

Sólyomvári Béla: A Kulturális Bizottság hogy döntött ebben a kérdésben? 

Szakadáti László: Elmondta, hogy a kulturális bizottság 100 példány kiadását támogatta. Ez 
egy 400 oldalas, két kötetes önéletrajzi regény. Hozzátette, hogy akik elolvasták, azok 
helytörténeti szempontból értéknek tarják. 

Dr. Csath Magdolna: Kérdésként felvetette, hogy ki fogja ezeket értékesíteni? 

Sólyomvári Béla: Korábban kiadott helytörténeti művek a városon belül eladásra kerültek. 

További hozzászólás nem lévén a vitát lezárta és szavazásra tette fel azt a javaslatot 
miszerint 100 példány kiadását javasolja támogatni a bizottság. 
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A bizottság 4 igen és 1 tartózkodás szavazattal (5 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az 
alábbi döntést hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának  

17/2014. (01. 22.) PÜSB sz. határozata 

Kun László önéletrajzi regényének kiadásával összefüggő kérdésekről 

 

A bizottság megtárgyalta Kun László önéletrajzi regényének kiadásáról szóló előterjesztést.  

A bizottság „A sötétség diadala” c. könyvének 100 példányszámú kiadását javasolja 
támogatni. 

 

 

Sólyomvári Béla: Miután a bizottságnak további kérdése, észrevétele, hozzászólása, 
javaslata nem volt, megköszönte a megjelentek munkáját és az ülést 18:55-kor bezárta. 

 

 

Sólyomvári Béla Koleszár Kázmér 
bizottsági elnök bizottsági tag 


